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Résumé : It is Super Bowl Sunday in the year 2022. Five people are
due to have dinner in an apartment on the east side of Manhattan.

 The hosts are a retired physics professor and her husband; they are
joined by one of her former students and await the arrival of another
couple, delayed by what becomes a dramatic flight from Paris. In the
apartment, talk ranges widely. The opening kickoff is one commercial
away.

 Then something happens and the digital connections that have
transformed our lives are severed. What follows is a dazzling and
profoundly moving conversation about what makes us human. Never
has the art of fiction been such an immediate guide to our navigation of
a bewildering world. C'est le dimanche du Super Bowl en l'an 2022.
Cinq personnes doivent dîner dans un appartement à l'est de
Manhattan.

 Les hôtes sont une professeur de physique à la retraite et son mari ;
ils sont rejoints par un de ses anciens étudiants et attendent l'arrivée
d'un autre couple, retardée par ce qui devient un vol dramatique
depuis Paris. Dans l'appartement, les discussions sont très variées. Le
coup d'envoi est donné à une publicité près.

 Puis quelque chose se produit et les connexions numériques qui ont
transformé nos vies sont coupées. Ce qui suit est une conversation
éblouissante et profondément émouvante sur ce qui nous rend
humains. Jamais l'art de la fiction n'a été un guide aussi immédiat pour
naviguer dans un monde ahurissant.
Lien : https://www.abrakadabra.eu/images-
produits/products/9781529057096.jpg
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